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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Председателят на Българската търговско-промишлена палата подчерта, че от въвеждането на валутния борд
досега спазваме дисциплинаБългарската търговско-промишлена палата постоянно информира както за
положителните, така и за отрицателните страни на влизането ни в еврозаната. И от годините си пролича ясно от
опита на другите страни, че това е един нелек процес, който обаче е добър в по-дългосрочен пла... 

БТПП призовава бизнеса да бъде активен и да кандидатства по процедурите По инициатива на Съвета на
браншовите организации при Българската търговско-промишлена палата, съвместно с Министерство на
иновациите и растежа в Палатата се проведе среща за бизнеса, на която бе представена темата: "Предстоящи
процедури по Програма "Конкурентоспособност и иновации в предприятията (ПКИП) и Програма "Научни из... 

Българската търговско-промишлена палата и член на Асоциацията на световните търговски центрове (WTCA) ще
бъде домакин на Регионалната среща на Европейските световни търговски центрове, на 16 и 17 юни, т.г. Срещата
е първата по рода си в България. Събитието ще се състои в сградата на БТПП в София, ул. "Искър" № 9, ет. 1, зала
"А". Предвиждат се интерактивни семинари и панели, предназначени да предо... 

Гост: Цветан Симеонов – председател на БТПП /КРОСС/ Снощи, в предаването "Още от деня" по БНТ Цветан
Симеонов каза, че БТПП действа и наблюдава внимателно за осъществяване ролята на единната валута, след
това въвеждането й. "Ние постоянно сме информирани както за положителните, така и отрицателните страни.
Пролича си, че това е един нелек процес, но процес, който е добър в по-дългосрочен план. И п... 

Заглавие: Цветан Симеонов за еврото: Колкото повече се мотаем, толкова повече ще страдаме от това
Дата: 12.06.2025 19:59
Медия: БНТ Новини

Заглавие: По две програми - за конкурентоспособност и иновации и за научни изследвания и дигитализация,
предстоят над 20 процедури за повече от 1 млрд. лв.
Дата: 13.06.2025 09:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП: Регионална среща на Европейските световните търговски центрове - София, 16, 17 юни 2025 т.
Дата: 12.06.2025 15:46
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Как еврозоната ще се отрази на доходите, разходите и инфлацията
Дата: 13.06.2025 06:31
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Колкото повече се мотаем за еврото, толкова повече ще страдаме от това
Дата: 12.06.2025 20:51

https://bntnews.bg/news/cvetan-simeonov-za-evroto-kolkoto-poveche-se-motaem-tolkova-poveche-shte-stradame-ot-tova-1342844news.html
https://www.bcci.bg/news/21047
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/909506-btpp-regionalna-sreshta-na-evropeyskite-svetovnite-targovski-tsentrove-sofiya
https://www.cross.bg/strani-distziplina-simeonov-1772902.html
https://www.dnes.bg/a/58-obshtestvo/682725-kolkoto-poveche-se-motaem-za-evroto-tolkova-poveche-shte-stradame-ot-tova


В средата на 1996 г. до средата на 1997 г. България имаше 500% инфлацияБългарската търговско-промишлена
палата постоянно информира както за положителните, така и за отрицателните страни на влизането ни в
еврозаната. И от годините си пролича ясно от опита на другите страни, че това е един нелек процес, който обаче е
добър в по-дългосрочен план. Това заяви за БНТ Цветан Симеонов, председател на Бълг... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Световната банка намали прогнозата си за глобалния икономически растеж за 2025 г. с 0,4 процентни пункта до
2,3 на сто, обявявайки, че по-високите вносни мита и все по-голямата несигурност представляват "значителен
насрещен вятър" за почти всички икономики, предаде Ройтерс. В своя доклад за глобалните икономически
перспективи, който се публикува два пъти в годината, банката понижи прогнозите си за... 

Членството на България в еврозоната ще е такова, каквото си го направим ние. Има един риск и той е свързан със
спекулативното покачване на цените. Това заяви в сутрешния блок на бТВ Сергей Станишев. Според него този
риск се вижда в магазините, които се наблюдават най-внимателно от държавата и като че ли там няма
поскъпване. Но пък го компенсират търговците, които вдигат цени. Честно казано исканет... 

Но най-належащият въпрос, с който "останалата част от Запада" се бори, докато САЩ вървят по свой път, е как да
се справят с Русия, пише Financial Times. На срещата на НАТО се очаква страните-членки да се ангажират с
увеличаване на разходите за отбрана. На другите форуми обаче вниманието ще бъде насочено към това дали
санкциите срещу Русия ще бъдат затегнати и дали това ще стане със или без подкреп... 

Валутата поевтиня до най-ниски нива от 2022 г. насамЩатският долар поевтинява до най-ниски нива от 2022 г.
насам с оглед подновяване на глобалното търговско напрежение и засилване на геополитическите рискове. Към
16.00 часа българско време индексът на долара спрямо шест други водещи валути се понижава с близо 1% към
97,70 пункта, достигайки най-ниско ниво от февруари 2022 г. насам след ново засилв... 

"България е лесна страна за живот за французите – красива природа, история и много добро вино" – думите са на
Стефан Делайе. Познава страната не като турист, а като човек, който е избрал да живее тук. Съпругата му е
българка. Запознават се в Париж, през 90-те живеят за известно време в Лондон и Швейцария, а през 2000 г.
идват в България. И остават. В момента Делайе е председател на Френско-българс... 

Медия: Dnes.bg

Заглавие: СБ понижи прогнозата си за растежа + България
Дата: 13.06.2025 09:15
Медия: Economynews

Заглавие: Станишев: Има един риск за еврозоната
Дата: 13.06.2025 08:32
Медия: Budnavarna.com

Заглавие: Руската икономика се пропуква, резервите се топят, милиони работещи са напуснали Русия
Дата: 12.06.2025 23:33
Медия: Frog news

Заглавие: Доларът рязко падна
Дата: 13.06.2025 09:45
Медия: Бизнес новините

Заглавие: България като избор: Стефан Делайе – посланикът на френския бизнес в София
Дата: 13.06.2025 09:32
Медия: Булевард България

Заглавие: 46.5% от гражданите и 66.3% от бизнеса у нас подкрепят въвеждането на еврото, показва проучване
Дата: 13.06.2025 09:15

http://www.economynews.bg/%D1%81%D0%B1-%D0%BF%D0%BE%D0%BD%D0%B8%D0%B6%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D0%BD%D0%BE%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%B6%D0%B0--%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-news117451.html
https://www.budnavarna.com/2025/06/13/stanishev-ima-edin-risk-za-evrozonata/
https://www.frognews.bg/novini/ruskata-ikonomika-propukva-rezervite-topiat-milioni-raboteshti-napusnali-rusiia.html
https://businessnovinite.bg/svjat/dolarat-rjazko-padna.html
https://boulevardbulgaria.bg/articles/balgariya-kato-izbor-stefan-delaye-poslanikat-na-frenskiya-biznes-v-sofiya
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/46-5-%D0%BE%D1%82-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8-66-3-%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D1%8F%D1%82-%D0%B2%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%83%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-_l.a_i.812521_at.1.html


18 години членство в Европейския съюз и присъединяването на България към Шенгенското пространство,
влизането в Европейския икономически и паричен съюз започва да се възприема като логична стъпка в процеса
на евроинтеграция 46,5% от гражданите и 66,3% от бизнеса у нас подкрепят въвеждането на еврото. Това са част
от изводите от изследване на "Алафа Рисърч". През периода 8-16 април и 22-28 май агенц... 

Дискусия, организирана от Net-Zero Lab, даде отговор на много въпроси по процесаНе сме първите, които приемат
либерализацията, както не сме първите и с приемането на еврото. Ще видим, че няма нищо страшно и в двете.
Това заяви д-р Богомил Николов, изпълнителен директор на Българска национална асоциация "Активни
потребители" (БНАП), по време на дискусия, организирана от научноизследователското звен... 

В опит да тушират страховете еврото правителство и регулатори демонстрират хиперактивност, кояро може да се
изроди и в тормозТемата накратко В опит да тушират страховете от ценови шок при приемането на еврото
правителството и всевъзможни регулатори демонстрират хиперактивност. От една страна, на бизнеса се гледа
като на партньор и се подписват меморандуми, но от друга, се отправят заплахи и закан... 

Акциите на Boeing поевтиняват с 5%, след като самолет 787 Dreamliner на Air India се разби след излитане с 242
пътници на бордаБорсовата сесия на Wall Street започва с понижения, след като президентът на САЩ Доналд
Тръмп заплаши да наложи едностранни мита на търговските партньори в рамките на две седмици, предава
CNBC. Широкият пазарен показател S&P 500 и технологичният измерител Nasdaq Compos... 

Инициативата за подкрепа на хардуерни иноватори KUMIHIMO Tech Camp, организирана от Endeavor Bulgaria с
подкрепата на Murata Manufacturing има своето второ издание. След старта през 2024 г., инициативата
продължава мисията си – да свърже японската хардуерна и инженерна експертиза с новото поколение хардуерни
иноватори в България, съобщиха от Endeavor. В това второ издание Kumihimo Tech Camp постав... 

Като нововъзникващ инвестиционен метод, облачният добив постепенно привлече вниманието на глобалните
инвеститори през последните години. Особено на пазар, пълен с потенциал, като българския, много млади хора
постигнаха финансова свобода, като се присъединиха към платформи за облачен добив и използваха отдалечени
изчислителни ресурси. Сред тях Fans Hash , като водеща компания за облачен добив, пред... 

Медия: Econ

Заглавие: Има ли нещо страшно в либерализацията на пазара на ток за домакинствата?
Дата: 13.06.2025 08:48
Медия: Economic

Заглавие: А ти честен търговец ли си?
Дата: 13.06.2025 06:15
Медия: Капитал

Заглавие: Американските индекси се понижават, след като Тръмп заплаши с едностранни мита*
Дата: 12.06.2025 17:27
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Японски технологии с български заряд: второ издание на KUMIHIMO Tech Camp
Дата: 13.06.2025 10:33
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Българско инвестиционно чудо: млад мъж постигна свобода на богатството чрез облачен майнинг на
Fans Hash
Дата: 13.06.2025 10:08
Медия: Шум.бг

Заглавие: В енергетика действа организирана престъпна група: Николай Стайков от АКФ за анимационните
герои в сектора
Дата: 13.06.2025 09:19
Медия: Actualno.com

https://www.economic.bg/bg/a/view/ima-li-neshto-strashno-v-liberalizacijata-na-pazara-na-tok-za-domakinstvata
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2025/06/13/4793930_a_ti_chesten_turgovec_li_si/
https://www.investor.bg/a/538-pazari/414814-amerikanskite-indeksi-se-ponizhavat-sled-kato-tramp-zaplashi-s-ednostranni-mita
https://forbesbulgaria.com/2025/06/13/yaponski-tehnologii-s-balgarski-zaryad-vtoro-izdanie-na-kumihimo-tech-camp/
https://www.shum.bg/article/260517/
https://www.actualno.com/economy/v-energetika-dejstva-organizirana-prestypna-grupa-nikolaj-stajkov-ot-akf-za-animacionnite-geroi-v-sektora-news_2458592.html


В документите, показани в разследването на "Антикорупционния фонд" (АКФ), много ясно се вижда, че в част от
българската енергетика има картел. Бих казал - организирана престъпна група, защото много от нещата са
директно наказуеми по закон. На практика става дума за група за милиарди левове оборот в енергетиката. Това
каза Николай Стайков от АКФ е ефира на Нова телевизия. Припомняме, че разследване... 

Научно-практическа конференция с международно участие "Агробизнесът и селските райони – икономика,
иновации и растеж" в Икономически университет – Варна Научно-практическа конференция с международно
участие на тема "Агробизнесът и селските райони – икономика, иновации и растеж" ще се открие на 13 юни 2025 г.
от 10:00 ч. в зала 1 и дистанционно. Форумът е посветен на 35-годишнината от основаването... 

· Индексът на щатския долар се възстановява от най-ниските си нива от март 2022 г. · Американските държавни
облигации и златото също поскъпват заради напрежението в Близкия изток · Американският долар се насочва
към седмичен спад спрямо основните валути Щатският долар се повиши в петък, тъй като инвеститорите се
втурнаха обратно към валутите и други активи, представляващи безопасни убежища, включи... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

България започва да привлича българи от диаспората, които все още нямат наше гражданство. Работодатели се
ядостват, че има проблеми с административните процедури, информира БНР. Държавните институции са поели
категоричен ангажимент за улесняване на достъпа до пазара на труда, а и в България като цяло, на лица с
български произход, които обаче все още нямат българско гражданство. Това увериха предс... 

Ключови констатации от Глобалния доклад за разликата между половете за 2025 г. на Световния икономически
форумБългария е отстъпила през 2025 г. до 83-та позиция сред 148 страни, обхванати от световния индекс за
равенство между половете, изготвян от Световния икономически форум, сочи доклад, публикуван на интернет
страницата на организацията. В миналогодишната класация страната ни бе 60-а в глобалн... 

Съдиите и прокурорите може и да знаят законите. Но не знаят и няма как да знаят дали нараняванията на един
пострадал са причинени от катастрофата, в която е участвал. Нито дали обвиняемият по данъчно дело наистина е
укрил или източил данъци. Още по-малко дали убитият е бил намушкан с ножа, намерен до него или с онзи, открит
на десет метра от местопрестъплението. Затова магистратът има нужда от екс... 

Заглавие: Международна конференция по агробизнес и развитие на селските райони – икономика, иновации и
устойчив растеж
Дата: 13.06.2025 07:36
Медия: СайтЪТ

Заглавие: Щатският долар и други валути, определяни като безопасни активи, се покачват, след като Израел
нанесе удари на Иран
Дата: 13.06.2025 11:00
Медия: 3е-news

Заглавие: ПРИЕМАМЕ НАШИ СЪНАРОДНИЦИ и без гражданство!
Дата: 12.06.2025 20:37
Медия: Телеграф

Заглавие: България е слязла с 23 позиции в световния индекс за равенство между половете
Дата: 13.06.2025 10:04
Медия: ESG новини

Заглавие: Невидим, но неизбежен. Вечният проблем с вещите лица
Дата: 13.06.2025 09:43
Медия: Всичко за Първомай

Заглавие: Кои са най-високоплатените професии в Европа през 2025 г.?

https://thesite24.net/mezhdunarodna-konferencziya-po-agrobiznes-i-razvitie-na-selskite-rajoni-ikonomika-inovaczii-i-ustojchiv-rastezh/
https://3e-news.net/bg/a/view/61880/shtatskijat-dolar-i-drugi-valuti-opredeljani-kato-bezopasni-aktivi-se-pokachvat-sled-kato-izrael-nanese-udari-na-iran
https://telegraph.bg/bulgaria/novini/priemame-nashi-synarodnici-i-bez-grazhdanstvo-elektronizira-se-procedurata-po-izdavane-na-razresheniia-za-prebivavane-na-teritoriiata-na-stranata-459808
https://esgnews.bg/balgariya-e-slyazla-s-23-poziczii-v-svetovniya-indeks-za-ravenstvo-mezhdu-polovete/
https://www.parvomai.net/news/611093/nevidim-no-neizbezhen-vechniyat-problem-s-veshtite-litsa
https://businessnovinite.bg/svjat/koi-sa-naj-visokoplatenite-profesii-v-evropa-prez-2025-g.html


Тези сектори доминират на пазара на труда в ЕвропаАнализ на обяви за работа в четири европейски държави,
съдаден от Euronews и платформата за наемане на работа Indeed, идентифицират най-високоплатените позиции
и сектори в Европа. Анализът обхваща 4 държави – Великобритания, Германия, Франция и Нидерландия.
Резултатите разкриват ясно очертана тенденция – професиите в здравеопазването, управлението ... 

Допълнителната подготовка заема почивните дни на преподавателите и води до бърнаутПолитиката за
квалификация на учителите е приоритет както за синдикатите, така и за МОН. Синдикат "Образование" към КТ
"Подкрепа" проведе проучване относно вида и регулярността на квалификациите на учителите, в което участваха
1515 респонденти – предимно учители и директори.Средната възраст на участвалите педагогичес... 

Ако планирате следващата си стъпка в кариерата и обмисляте дистанционна или хибридна позиция, настоящият
момент предоставя отлична възможност да намерите такаваАко в момента търсите нова работа и обмисляте
възможност за дистанционна или хибридна заетост, е важно да сте информирани за ключовите промени, които
настъпват в трудовото законодателство и пазарната динамика през 2025 г. Макар някои големи... 

Регистрирайте се безплатно, за да дадете оценка на коментара. "Другата седмица стартира проектът "Магазини за
хората". Това е първият голям плюс, който ми дава основание да подкрепя това правителство. Поздравявам
земеделския министър". Думите са на лидера на "ДПС-Ново начало" Делян Пеевски от 16 май по повод
собственото му предложение да се създаде държавна верига магазини за хранителни стоки, пре... 

Компания с лидерска позиция в съхранението на данни е в етап на преговори за реализацията на проект в
индустриалния парк в Божурище. Инвестицията се оценява на над 10 милиона лева, обяви пред Money.bg Яна
Младенова, началник отдел "Бизнес развитие и проекти" в Национална компания "Индустриални зони". Тя участва
в представянето на проекта за регионален център за дигитални решения и иновации, който ... 

След десетгодишно отшелничество от финансовия сектор бившият управител на БНБ Иван Искров отново ще бъде
банкер, макар и зад граница. Той е предложен за член на надзорния съвет на молдовската Moldindconbank, която
от години е под контрола на "Доверие обединен холдинг", където пък най-големият акционер е ръководената от
Огнян Донев фармацевтична компания "Софарма" с 22.75% дял. Името на Искров, кой... 

Дата: 13.06.2025 08:50
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Квалифицирани ли са българските учители
Дата: 13.06.2025 08:29
Медия: Pariteni

Заглавие: Какво трябва да знаете за дистанционната и хибридната работа през 2025 г.
Дата: 12.06.2025 20:55
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: "Магазин за хората": Защо идеята на Пеевски още не е претворена в реалността
Дата: 13.06.2025 08:02
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Технологична инвестиция за над 10 милиона лева се задава край София
Дата: 13.06.2025 11:01
Медия: Money.bg

Заглавие: Строител на капитализма: Иван Искров
Дата: 13.06.2025 11:05
Медия: Капитал

Заглавие: Георги Дучев: На българския туризъм му липсва ефективен маркетинг
Дата: 13.06.2025 10:39
Медия: Инвестор.БГ

https://www.pariteni.bg/novini/obrazovanie/kvalificirani-li-sa-bylgarskite-uchiteli-253068
https://business.dir.bg/karieri/kakvo-tryabva-da-znaete-za-distantsionnata-i-hibridnata-rabota-prez-2025-g
https://www.mediapool.bg/magazin-za-horata-zashto-ideyata-na-peevski-oshte-ne-e-pretvorena-v-realnostta-news372208.html
https://money.bg/investments/tehnologichna-investitsiya-za-nad-10-miliona-leva-se-zadava-kray-sofiya.html
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/imena/2025/06/13/4793819_stroitel_na_kapitalizma_ivan_iskrov/
https://www.investor.bg/a/522-turizam/414846-georgi-duchev-na-balgarskiya-turizam-mu-lipsva-efektiven-marketing


София продължава да бъде "бяло петно" в картата на организаторите на събития по света, коментира
експертътОсновният проблем на българския туризъм е липсата на ефективен маркетинг, който да позиционира
България не само като бюджетна дестинация, а и като привлекателна туристическа локация с културни и природни
забележителности. Това мнение изрази Георги Дучев, изпълнителен директор на Българската ас... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Правителството получи кауза до 1 януари 2026, трябва да мисли за след тази дата – по-дългосрочно. "Членството
на България в еврозоната ще бъде такова, каквото си го направим. От нас зависи. Твърд привърженик съм на
присъединяването ни, защото страната трябва да прекрачи в сърцето на ЕС. Иначе сме в периферията –
географски и икономически.", коментира в предаването "Тази сутрин" на БТВ Сергей Стани... 

В периода 2022-2025 са установени над 95 хил. нарушения на правилника за движение от коли с украински
номера, регистрирани чрез камери за контрол на скоростта. Едва малко над 1000 са завършили с акт С
декларация, посветена на неравностойното отношение на властите към украинските граждани у нас излязоха на
парламентарната трибуна от ИТН. Александър Рашев подчерта, че не се обявяват против бежанци... 

Има почти пълен паритет между поддръжниците и противниците на еврото у нас - 46.5% одобряват
присъединяването ни към еврозоната, а 46.8% - не, показват данните от проучване на Алфа Рисърч през
май.През периода 8-16 април и 22-28 май агенция Алфа Рисърч проведе две национално представителни
проучвания на обществените нагласи сред граждани и бизнес за въвеждането на еврото в България. Възложител
е М... 

[email protected] Съдебната реформа не се свежда до личности на ръководни позиции в прокуратурата, казва
новият председател на Асоциацията на прокурорите в България В обвинителните актове е необходимо да се
посочват в най-кратка форма само фактите и обстоятелствата, които са пряко свързани с престъплението - това е
крачка към преодоляване на бавността в правосъдието В НПК има много спънки. Наказат... 

На 2 юли ако си купите пералня, тя ще е с 40-80 лв. по-скъпа заради продуктовите такси, които се начисляват и от 1
юли скачат с близо 1000%. 4 фирми събират екотаксите, три от тях чрез подставени лица са на Таки (Христофорос
Аманатидис-Таки) – един много сериозен международен престъпник, с много сериозни интереси в България. Това
заяви в интервю в предаването "Денят започва" по БНТ съпредседателят... 

Заглавие: Станишев: Членството ни в еврозоната ще бъде такова, какво си го направим
Дата: 13.06.2025 10:05
Медия: Лентата

Заглавие: ИТН алармират, че украинците у нас не си плащат пътните нарушения и застраховки
Дата: 13.06.2025 10:00
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Пълен паритет между поддръжниците и противниците на еврото у нас: 46% на 46%
Дата: 13.06.2025 09:17
Медия: Информационна агенция Добруджа

Заглавие: Прокурор Елица Калпачка: Стоварват върху прокурорите законодателни експерименти, а гласът ни
трябва да бъде чут
Дата: 13.06.2025 07:59
Медия: 24 Часа

Заглавие: Ивайло Мирчев: Над Таки и Ковачки има политически чадър, Борисов и Пеевски мълчат
Дата: 13.06.2025 10:32
Медия: Демократична България

Заглавие: На първо четене: прекратяваме договора си с мобилен оператор, ако той повиши цената
Дата: 13.06.2025 10:21
Медия: vNews

https://www.lentata.com/stanishev-chlenstvoto-ni-v-evrozonata-sche-bde-takova-kakvo-si-go-napravim
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/20703693
https://dobrudjabg.com/novina/pylen-paritet-mejdu-poddryjnicite-i-protivnicite-na-evroto-u-nas-46-na-46-/105764
https://www.24chasa.bg/mneniya/article/20699205
https://demokrati.bg/ivajlo-mirchev-nad-taki-i-kovachki-ima-politicheski-chadar-borisov-i-peevski-malchat/
https://vnews.bg/news/228671


Клиентите на трите мобилни оператора ще могат да се откажат от договорите си, без да дължат неустойки, ако от
страна на телекомите има повишение на цените. Такава промяна в Закона за електронните съобщения,
предложена от ПП-ДБ, прие парламентът на първо четене с 143 гласа "за", 0 "против" и 1 "въздържал се". Това не
касае само индексациите, а скритите условия, при които мобилните оператори повишав... 

Без да сме официално в еврозоната, вече живеем в нейната логика. В супермаркетите – цените са в левове и евро.
В моловете – също. По витрини, в договори, в оферти. Двойната валута се превръща в нов стандарт за прозрачност
и предвидимост. Но онлайн?Там често виждаме друго – уебсайтове на иначе модерни и амбициозни бизнеси,
които все още показват цени само в левове. Без опция. Без превод. Без знак з... 

o Ръстът на цените в тази зона на столицата е около 24% на годишна база в резултат на ограниченото предлагане
на нови проектиo Мултифункционалната сграда Sofia Verticale ще предложи 17 етажа висок клас жилища, офиси и
магазиниРайонът около пл. "Руски паметник" в София устойчиво променя облика си. Той се превръща от зона,
позиционирана като "широк център" през последните 10 години, в локация, идент... 

Специални подаръци за децата дава най-стария град в ЕвропаНови разкрития за първия град в Европа -
Провадия-Солницата, направи в подкаста на "Стандарт" най-добрият праисторик у нас акад. Васил Николов. В
"Чудесата на България" той даде ексклузивно интервю за издателя и главен редактор на "Стандарт" Славка
Бозукова. Провадия-Солницата е люлката на наемния труд в Европа, разкри акад. Николов. Индус... 

"Седемстотин смели мъже и жени са използвани като пешки във войната на Тръмп срещу Конституцията на САЩ",
каза той пред вестника относно разполагането на морските пехотинци, говорейки от центъра за аварийни
операции в окръг Лос Анджелис Губернаторът на щата Калифорния Гавин Нюсъм отново е в окото на бурята. "Това
е изключително важен момент", каза самият Нюсъм в интервю тази седмица, докато по ули... 

Българската компания за карго дронове ще бъде финансирана с до 30 млн. евро от БрюкселЕвропейската
комисия одобри българската компания Dronamics за участие във втората група избрани предприятия по
програмата "Стратегически технологии за Европа" (STEP), което може да и осигури инвестиция до 30 милиона
евро. Това представлява значителна стъпка напред за стартъпа, който разработва безпилотни дронове ... 

Заглавие: Двойната валута е тук – а сайтът ви още ли говори само на левове?
Дата: 13.06.2025 09:00
Медия: Искра.бг

Заглавие: Районът около руски паметник променя облика си
Дата: 13.06.2025 02:31
Медия: b2b Media

Заглавие: Нови разкрития за Провадия-Солницата. Изумителни находки
Дата: 13.06.2025 09:09
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Губернаторът на Калифорния Гавин Нюсъм получава шанс да е следващият президент на САЩ
Дата: 12.06.2025 21:53
Медия: Фактор

Заглавие: Dronamics получи нова финансова инжекция от ЕК
Дата: 12.06.2025 18:40
Медия: Economic

Заглавие: Американските войници получиха интелигентни оптични прицели, които сами отстрелват вражеските
дронове
Дата: 12.06.2025 16:28
Медия: Kaldata

https://www.iskra.bg/dvoynata-valuta-e-tuk-a-saytat-vi-oshte-li-govori-samo-na-levove/
https://b2bmedia.bg/estates/raionut-okolo-ruski-pametnik-promenq-oblika-si-g1G3n
https://www.standartnews.com/chudesata-na-balgariya/novi-razkritiya-za-provadiya-solnicata-izumitelni-nahodki-599201.html
https://faktor.bg/gubernatorat-na-shtata-kaliforniq-gavin-nyusam-e-v-okoto-na-burqta
https://www.economic.bg/bg/a/view/dronamics-poluchi-nova-finansova-injekcija-ot-ek
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5-577956.html


Системата открива, фиксира и проследява малките въздушни цели и позволява на оръжието да стреля само
когато е изчислено гарантирано попадение. Като значителен технологичен скок в противодействието на малките
безпилотни летателни системи (sUAS) армията на САЩ започна да използва SMASH 2000L – интелигентна
система за управление на стрелбата с помощта на изкуствен интелект, предназначена да осигури н... 

Александър Рашев от "Има такъв народ" изчете декларация от името на парламентарната си група, в която изрази
загрижеността им заради някои тревожни тенденции, свързани с някои прояви на украинските бежанци на
територията на България. Рашев уточни, че заедно с колегата си от ИТН – Венцислав Асенов задали писмени
въпроси до няколко институции и на база на получената информация от Гаранционния фонд, ... 

Заглавие: От ИТН с декларация срещу украински бежанци, ощетили бюджета с над 860 000 лева
Дата: 13.06.2025 11:01
Медия: Банкеръ

https://banker.bg/2025/06/13/ot-itn-s-deklaracziya-ukrainski-bezhanczi/
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